



# អ្វីខ្លះដែលត្រូវធ្វើ ប្រសិនបើមានអ្នកណាម្នាក់នៅកន្លែងធ្វើការមាន COVID-19

ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់នៅកន្លែងធ្វើការមាន COVID-19 ឬអាចត្រូវបានឆ្លង អ្នកនឹងត្រូវការធ្វើតាមក្លាមនូវជំហានដូចខាងក្រោម។ សូមកុំរង់ចាំរហូតដល់មានការបញ្ជាក់ថាពួកគេមាន COVID-19។

ព័ត៌មាននេះគឺសម្រាប់ជួយអ្នកនៅក្នុងកន្លែងធ្វើការ។ យ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកត្រូវតែធ្វើតាមឱវាទរបស់ [ក្រសួងសុខាភិបាលនៅតាមរដ្ឋ ឬដែនដី](#) របស់អ្នកជានិច្ច។

ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់មានរោគសញ្ញាធ្ងន់ធ្ងរ ដូចជាការពិបាកក្នុងការដកដង្ហើម សូមហៅទូរសព្ទទៅលេខ 000។

## 1. ដាក់អ្នកនោះឱ្យនៅដោយឡែកពីគេ

ដាក់មនុស្សនោះឱ្យនៅដោយឡែកពីអ្នកដទៃទៀត។ អ្នកក៏ត្រូវតែផ្តល់ឱ្យពួកគេ និងអ្នកណាម្នាក់ជួយពួកគេ ដោយមានឧបករណ៍ការពារផ្ទាល់ខ្លួនសមស្របដូចជា ម៉ាស់វះកាត់ប្រើហើយបោះចោល និងវត្ថុលាងដៃអនាម័យ។

## 2. ស្វែងរកឱវាទ និងវាយតម្លៃលើហានិភ័យនានា

ស្វែងរកឱវាទផ្នែកសុខភាពពីរដ្ឋាភិបាលពី [ខ្សែទូរសព្ទជំនួយនៅតាមរដ្ឋ ឬដែនដី](#) របស់អ្នក ឬខ្សែទូរសព្ទជំនួយ Coronavirus ថ្នាក់ជាតិ (លេខ 1800 020 080)។

ធានាថាអ្នកមានព័ត៌មានទំនាក់ទំនងលម្អិតរបស់មនុស្សនោះ។ ធ្វើការកត់ចំណាំអំពីតំបន់នានាដែលពួកគេបានស្ថិតនៅឯកន្លែងធ្វើការ អ្នកណាខ្លះដែលពួកគេបានមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយ និងទំនាក់ទំនងអស់រយៈពេលប៉ុន្មាន ដើម្បីជូនដំណឹងអ្នកអំពីហានិភ័យទៅដល់អ្នកដទៃទៀត និងតំបន់ផ្សេងទៀត ដើម្បីសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគ។

អ្នកក៏អាចត្រូវការជូនដំណឹងទៅ [និយ័តការផ្នែកសុខភាព និងសុវត្ថិភាពនៅកន្លែងធ្វើការនៅតាមរដ្ឋ ឬដែនដី](#) របស់អ្នក។

## 3. មធ្យោបាយធ្វើដំណើរ

ធានាថាមនុស្សនោះមានមធ្យោបាយធ្វើដំណើរទៅកាន់ផ្ទះរបស់ពួកគេ ទៅកាន់ទីតាំងដើម្បីដាក់ឱ្យនៅដោយឡែកពីគេ ឬទៅកាន់កន្លែងវេជ្ជសាស្ត្រ ប្រសិនបើចាំបាច់។ នៅពេលអាចធ្វើបាន

ពួកគេគួរតែប្រើប្រាស់មធ្យោបាយដឹកជញ្ជូនផ្ទាល់ខ្លួន ដើម្បីកាត់បន្ថយជាអប្បបរមាចំពោះការឆ្លងទៅមនុស្សផ្សេងទៀត។

#### **4. សម្អាត និងសម្លាប់មេរោគ**

បិទតំបន់នានាដែលមនុស្សនោះបានប្រើប្រាស់រហូតដល់តំបន់ទាំងនោះត្រូវបានសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគ។ សូមបើកទ្វារ និងបង្ហូរខាងក្រៅ ប្រសិនបើអាចធ្វើបាន ដើម្បីបង្កើន តំហូរខ្យល់។

សម្អាត និងសម្លាប់មេរោគឱ្យបានហ្មត់ចត់លើតំបន់នានា និងលើគ្រឿងបរិក្ខារដែលមនុស្សនោះបានប្រើប្រាស់ដូចជា ការិយាល័យ បន្ទប់ទឹក ចង្ក្រាន និងតំបន់ទូទៅ។

អ្នកសម្អាតត្រូវតែពាក់ឧបករណ៍ការពារផ្ទាល់ខ្លួនសមស្រប ឧទាហរណ៍ស្រោមដៃ វ៉ែនតាពាក់ការពារសុវត្ថិភាពភ្នែក និងអង្រែការពារសម្លៀកបំពាក់ប្រើហើយបោះចោល

#### **5. កំណត់អត្តសញ្ញាណ និងប្រាប់ពីទំនាក់ទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធ**

ផ្នែកសុខាភិបាលសាធារណៈនៅតាមរដ្ឋ ឬដែនដីនឹងកំណត់ទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធនៃករណី COVID-19 ដែលបានបញ្ជាក់ និងប្រាប់ពួកគេថាត្រូវការធ្វើអ្វីខ្លះ។

ស្វែងរកអ្នកណាខ្លះដែលមនុស្សនោះបានមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយនៅក្នុងកន្លែងធ្វើការ និងទំនាក់ទំនងអស់រយៈពេលប៉ុន្មាន ហើយនៅកន្លែងណាដែលទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធរបស់មនុស្សដែលរងប៉ះពាល់បានស្ថិតនៅក្នុង កន្លែងធ្វើការ។

ការធ្វើដូចនេះនឹងជួនដំណឹងដល់អ្នកអំពីហានិភ័យដែលអាចមានទៅដល់អ្នកដទៃទៀត និងតំបន់នានាបន្ថែមទៀត ដែលត្រូវការសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគ។

#### **6. ពិនិត្យឡើងវិញលើការគ្រប់គ្រងហានិភ័យ**

ពិនិត្យឡើងវិញលើការគ្រប់គ្រងហានិភ័យ COVID-19 របស់អ្នក ដោយមានការពិគ្រោះយោបល់ជាមួយបុគ្គលិករបស់អ្នក និងវាយតម្លៃថាត្រូវការមានការផ្លាស់ប្តូរដែរឬក៏អត់។



## ជំហាននានាដែលត្រូវប្រកាន់យកនៅពេលមនុស្សម្នាក់ដែលអ្នកមានការព្រួយ បារម្ភអំពីពេលថ្មីៗនេះបានស្ថិតនៅកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នក

មនុស្សម្នាក់ដែលក្នុងពេលថ្មីៗនេះបានស្ថិតនៅកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នក ដូចជាបុគ្គលិក  
ឬអតិថិជន អាចជូនដំណឹងអ្នកថាពួកគេអាចមាន COVID-19។  
សូមពិចារណាថាក្នុងពេលថ្មីៗនេះពួកគេបានស្ថិតនៅកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកយ៉ាងដូចម្តេច  
ហើយថាពួកគេមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយអ្នកដទៃទៀតដែរឬក៏អត់។

បើទោះជាពួកគេមិនបានស្ថិតនៅកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកក៏ដោយ  
អ្នកអាចនៅតែត្រូវការធ្វើតាមជំហាននានាខាងលើ។ សូមស្វែងរកឱវាទពី  
[ខ្សែទូរសព្ទជំនួយនៅតាមរដ្ឋ ឬដែនដីរបស់អ្នក។](#)

### តើខ្ញុំត្រូវការបិទកន្លែងធ្វើការរបស់ខ្ញុំដែរឬទេ?

គ្មានលក្ខខណ្ឌគម្រូវដោយស្វ័យប្រវត្តិឱ្យបិទទេ បន្ទាប់ពីមានករណីសង្ស័យ ឬករណីបញ្ជាក់នៃ  
COVID-19 នោះ។ វាអាចមិនចាំបាច់  
ប្រសិនបើមនុស្សនោះបានចូលទស្សនាតែផ្នែកនៃកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នក  
ឬប្រសិនបើមន្ត្រីសុខាភិបាលណែនាំអ្នកអំពីហានិភ័យឆ្លងទៅដល់អ្នកដទៃទៀតមានកម្រិត  
ទាប។

កន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកត្រូវការបិទឬក៏អត់ គឺអាស្រ័យលើកត្តានានាដូចជាទំហំ  
លក្ខណៈនៃការងារ ចំនួនមនុស្ស និងតំបន់នានាដែលសង្ស័យថាមានភាពកខ្វក់។

### នៅពេលណាបុគ្គលិកអាចត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញ បន្ទាប់ពីការជាសះស្បើយឡើងវិញ ឬការដាក់នៅដោយឡែក?

បុគ្គលិកដែលត្រូវបានដាក់ឱ្យនៅដោយឡែកពីគេ ក្រោយពីការធ្វើតេស្តរក COVID-19  
ឃើញវិជ្ជមាន អាចត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញបាន  
តែនៅពេលណាដែលពួកគេបានជាសះស្បើយឡើងវិញទាំងស្រុង  
និងត្រូវបានជម្រះបញ្ជីដោយមន្ត្រីសុខាភិបាល។

បុគ្គលិកដែលមិនបានកើតមានរោគសញ្ញាក្នុងអំឡុងពេលការដាក់នៅដោយឡែក  
អាចត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញបាន នៅពេលពួកគេបានបញ្ចប់រយៈពេល 14 ថ្ងៃ។  
ពួកគេមិនត្រូវការការជម្រះផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រដើម្បីត្រឡប់ទៅធ្វើការវិញទេ។

### ព័ត៌មានបន្ថែម

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមទៅកាន់ [គេហទំព័រ Safe Work Australia។](#)